
Protokół Nr VIII/07 
z obrad VIII sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 30 października 2007 roku 

 
Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 
Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 14 radnych. Nieobecny 
usprawiedliwiony radny Marek Jankowski. 
Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 
2. Stanisław Cieśluk 
3. Adam Derewońko 
4. Piotr Dołubizno 
5. Franciszek Gawina 
6. Stanisław Gomoliński 
7. Tadeusz Krasowski 
8. Andrzej Kunicki 
9. GraŜyna Płonowska 
10. Leszek Franciszek Radulski 
11. Jan Szmurło 
12. Antoni Szpakowski 
13. Ryszard Wietoszko 
14. Feliks Aleksander Wróblewski 

 
Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 
 

1. Stanisław Bolesta Kierownik Posterunku Policji w Brańsku 
2. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 
3. Wojciech Jakubowski  Sekretarz Gminy 
4. Zdzisława Iwańczuk  Skarbnik Gminy 
5. Józef Michałowski Dyrektor GZK 
6. Jolanta Januszewska Kier. GOPS 
7. Piotr Paprocki   Kier. Ref. BGRŚ 
8. Andrzej Uszakiewicz  Radca Prawny 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady VIII sesji rozpoczęto modlitwą ’’Zdrowaś Maryjo...’’. 
 

Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 900  dokonał otwarcia 
obrad VIII sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej urzędu,  ul. Rynek 8, 17-120 
Brańsk, oraz na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Powitał przybyłych na posiedzenie 
radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. Następnie poinformował, Ŝe wszyscy radni  otrzymali 
materiały na sesję w ustawowym terminie, w tym proponowany porządek obrad w brzmieniu:  
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie  quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji rady gminy. 
4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) określenia procedury opracowania i uchwalenia budŜetu gminy  oraz rodzaju i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu, 

b) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2007 roku 
przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2008 rok, 

c) opłaty od posiadania psów na 2008 rok, 



d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
e) stawek podatku od środków transportowych, 
f) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności i udzielania 

ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych przypadających gminie lub jej jednostkom 
organizacyjnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz 
wskazania organów lub osób do tego uprawnionych, 

g) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę obowiązujących w Gminnym 
Zakładzie Komunalnym Gminy Brańsk, 

h) przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego,  

i) powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk 
oświadczenia "lustracyjnego", 

j) powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk 
oświadczenia "lustracyjnego", 

k) zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
6. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych złoŜonych do Wójta 

Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy za 2006 rok. 
7. Interpelacje i wnioski radnych. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
9. Sprawy róŜne. 
10. Zamknięcie obrad. 
 

Zwrócił się do radnych o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub poprawek do 
porządku.  
   Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady przystapił do realizacji kolejnych punków 
porządku obrad.   
Ad 3)   Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ protokół z obrad VII sesji  Rady Gminy był 
dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłoŜony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 
Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  braku uwag poddał 
pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami za 14 – za, przeciwnych – 0, 
wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad VII sesji Rady Gminy Brańsk.  
Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 
sesjami. Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do protokołu/. 
Ad. 5) Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Wietoszko poinformował, Ŝe otrzymał Opinię Nr 
9/09/07 Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w sprawie 
projektów uchwał przygotowanych pod obrady VIII Sesji Rady Gminy. Wszystkie projekty uchwał 
zostały pazytywnie zaopiniowane przez Komisję. 
Ad.5a) Projekt Uchwały w sprawie określenia procedury opracowania i uchwalenia budŜetu gminy  
oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu, 
wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy.  Wobec braku 
pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w 
głosowaniu jawnym głosami 14 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 
VIII/47/07 w sprawie określenia procedury opracowania i uchwalenia budŜetu gminy  oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu. 
/uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad.5b)  Wójt Gminy przekazał radnym, iŜ stawki podatkowe jakie rada przyjmie na 2008 rok  będą 
kształtowały stronę dochodową przyszłego budŜetu i decydowały równieŜ o wielkości wydatków. 
...”Stawki podatkowe ujęte  w projektach uchwał, które przedstawi pani Skarbnik ogólnie biorąc nie 
są najwyŜsze, ale pozwolą zabezpieczyć  realizację potrzeb w nowym roku. Proszę radnych o ich 
przyjęcie”...   
   Projekt Uchwały w sprawie  obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech 
kwartałów 2007 roku przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2008 rok, wraz z uzasadnieniem 



przedstawiła Pani Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy.  
Radny Feliks Wróblewski zapytał:  jak kształtują się stawki podatkowe w innych gminach?  
Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik informując, iŜ ...”nasza gmina jako jedna z pierwszych 
podejmuje uchwały podatkowe na 2008 rok.  Jednak z wcześniejszych rozmów z wójtami gmin 
wynika, Ŝe przyjmą w projektach swoich uchwał stawki w wysokości od 50zł/q do 54zł/q. Wobec 
braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy 
Brańsk w głosowaniu jawnym głosami 11 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -3 podjęła 
Uchwałę Nr VIII/48/07 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych 
trzech kwartałów 2007 roku przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2008 rok, /uchwała w 
załączeniu do protokołu/. 
Ad. 5c)   Projekt Uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2008 rok, wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy.  Wobec braku pytań Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym 
głosami 14 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr VIII/49/07 w sprawie  
opłaty od posiadania psów na 2008 rok /uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad.5d) Projekt Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy. Wobec braku pytań 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w 
głosowaniu jawnym głosami 14 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 
VIII/50/07 w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości /uchwała w 
załączeniu do protokołu/. 
Ad.5e)  Projekt Uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych  wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy. Poinformowała, iŜ w 
trakcie 2007 roku zmieniły się przepisy i podatkiem od środków transportowych zostały objęte  
pojazdy powyŜej 3,5t. Ogólnie stawki podatkowe od środków transportowych w stosunku do 
obowiązujących w 2007 roku wzrastają przeciętnie o 2,3%. Wobec braku pytań Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym 
głosami 14 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr VIII/51/07 w sprawie  
stawek podatku od środków transportowych /uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad.5f)  Projekt Uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania 
wierzytelności i udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych przypadających gminie lub jej 
jednostkom organizacyjnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa 
oraz wskazania organów lub osób do tego uprawnionych wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 
Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy.  Poinformowała, iŜ istnieje potrzeba podjęcia takiej 
uchwały. Ona nie dotyczy podatków lecz wszystkich wierzytelności do których nie stosuje się 
Ordynacji podatkowej m.inn. Opłat za wodę, czynszów, zaliczek alimentacyjnych itp. Wobec braku 
pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w 
głosowaniu jawnym głosami 14 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 
VIII/52/07 w sprawie  określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania 
wierzytelności i udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych przypadających gminie lub jej 
jednostkom organizacyjnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja 
podatkowa oraz wskazania organów lub osób do tego uprawnionych /uchwała w załączeniu do 
protokołu/. 
Ad.5g)  Projekt Uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
obowiązujących w Gminnym Zakładzie Komunalnym Gminy Brańsk  wraz z uzasadnieniem 
przedstawił Pan Piotr Paprocki – Kierownik Referatu BGRŚ w UG. Wójt Gminy zabierając głos 
powiedział: ...” cenę wody  ustalamy na 1 rok. Obecnie jest stawka 1,65zł + VAT, na rok 2008  
proponuje się stawkę 1,75zł + VAT. Z takim wnioskiem wystąpił do wójta Dyrektor GZK Pan 
Józef Michałowski. Ta stawka wynika z kalkulacji ponoszonych kosztów. Czy to jest duŜo, czy 
mało oceńcie Państwo sami. W materiałach otrzymaliście stawki obowiązujące w innych gminach 
w bieŜącym roku. Tylko w 2 przypadkach są one niŜsze niŜ u nas, ale te gminy mają wysokie 
dochody z dzierŜawy gruntów pod gazociąg i mogą sobie pozwolić na niŜsze stawki za wodę. 



Wspominałem państwu, Ŝe Gmina gdy przejęła wodociągi od Wojewody miała cenę wody wyŜszą 
trzykrotnie niŜ w Mieście Brańsk. Obecnie w Mieście Brańsk cena 1m3 wody wynosi 2,15zł netto, a 
u nas 1,65zł netto. Widać duŜą róŜnicę. Gmina nie chce na wodzie zarabiać, ale nie moŜe teŜ tracić. 
Ustalając cenę za wodę naleŜy wziąć pod uwagę ilość hydroforni w gminie, długość sieci 
wodociągowej, przeprowadzone remonty budynków hydroforni, ilość awarii oraz opłaty 
środowiskowe. Musimy dalej inwestować  nie zostawać w tyle”. 
Głos zabrał Pan Michałowski Dyrektor GZK ...” celem zakładu jest dostarczanie wody jak 
najlepszej jakości oraz zmniejszenie czasu braku wody, w tym kierunku idziemy. Z 10 groszy 
podwyŜki na 1m3 wody: 5groszy to inflacja, 1grosz na podwyŜkę dla kadry obsługującej wodociągi, 
chcemy równieŜ mieć wykwalifikowaną kadrę a to kosztuje,  2 grosze z tej podwyŜki będzie 
przeznaczonych na bardziej rygorystyczne badania wody w przyszłym roku, pozostałe  3 grosze na 
wspomniane inwestycje m.inn. remont hydroforni w Glinniku. Jesteśmy jedną z nielicznych gmin, 
która usuwa awarie od sieci głównej do licznika. W gminach gdzie woda jest tańsza za usunięcie 
awarii na przyłączu odpowiada gospodarz nieruchomości”. 
− Wójt Gminy ...” jeśli ustalimy taką cenę wody to w to wejdą wszystkie koszty usuwania awarii, 

gdy Państwo nie przyjmiecie zaproponowanej stawki wówczas dyrektor GZK będzie stosował 
inne zasady dostarczania wody. 

− Radna Płonowska ...” zamoŜność naszych mieszkańców jest róŜna. Jednym jest drogo drugim 
tanio”.   

−  Wójt Gminy ...”są ludzie, którzy biorą duŜo wody i płacą, a co z tymi co biorą mało wody? 
− - Płonowska ...” uwaŜam, Ŝe powinno się ustalić większą cenę wody dla gmin ościennych” 
− Wójt Gminy ...” Tak gmina nie moŜe zrobić, gdyŜ gminy partycypowały w kosztach budowy 

wodociągu i jest umowa, Ŝe dostarczymy im wodę po takiej cenie jaka obowiązywała na terenie 
naszej gminy”. Dalej wójt zaproponował zastanowienie się nad dwiema moŜliwościami: 
1) albo przyjąć cenę wody taką jaką zaproponował Dyrektor GZK w tym usuwanie awarii od  
sieci głównej do licznika przez GZK 
2) albo pozostawić cenę wody na poziomie roku 2007 i mieszkańcy sami będą ponosić koszty 
usuwania awarii od sieci do licznika.  
W przyszłości cena wody będzie wzrastać, gdyŜ będą  wzrastać koszty utrzymania wodociągów. 
Nawiertki są stare, zniszczone niejednokrotnie trzeba ich szukać. Nasza cena wody nie jest 
wygórowana, nie chcemy by doszło do tego, Ŝe teraz nie stosujemy podwyŜek a w przyszłości 
cena będzie rosła lawinowo. Wobec braku dyskusji ze strony radnych Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym 
głosami 13 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -1 podjęła Uchwałę Nr VIII/53/07 w 
sprawie  zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę obowiązujących w 
Gminnym Zakładzie Komunalnym Gminy Brańsk /uchwała w załączeniu do protokołu/. 

Ad.5h) Projekt Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Piotr Paprocki – 
Kierownik Referatu BGRŚ w UG.  
Głos zabrał Wójt Gminy - ...” ogólnie powiem, ze potrzeba dokonania zmian w planie 
zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk wynikła w związku z zakupem działki pod 
Ŝwirownię. Przy tej okazji uwzględniamy równieŜ prośby mieszkańców złoŜone wcześniej. Na 
dzisiaj mamy tyle propozycji zmian ile mamy. Jeśli ktoś chce w sprawach pilnych moŜe jeszcze 
zgłaszać. Po przyjęciu tej uchwały w terminie 30 dni będzie moŜna jeszcze składać wnioski o ujęcie 
zmian w Panie Zagospodarowania Przestrzennego.  Wobec braku pytań Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym głosami 
13 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr VIII/54/07 w sprawie  
przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
/uchwała w załączeniu do protokołu/. Podczas głosowania nieobecny na sali obrad radny Kunicki 
Andrzej. 
Ad.5i) Projekt Uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku przedłoŜenia 
Radzie Gminy Brańsk oświadczenia "lustracyjnego", wraz z uzasadnieniem przedstawił 



Przewodniczący Rady Gminy. Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym głosami 12 -za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr VIII/55/07 w sprawie powiadomienia Sekretarza 
Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk oświadczenia 
"lustracyjnego"/ uchwała w załączeniu do protokołu/. Podczas głosowania nieobecny na sali obrad 
radny Kunicki Andrzej i radny Feliks Wróblewski. 
Ad.5j) Projekt Uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku przedłoŜenia 
Radzie Gminy Brańsk oświadczenia "lustracyjnego", wraz z uzasadnieniem przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy. Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym głosami 12 -za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr VIII/56/07 w sprawie powiadomienia Skarbnika 
Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk oświadczenia 
"lustracyjnego"/ uchwała w załączeniu do protokołu/. Podczas głosowania nieobecny na sali obrad 
radny Kunicki Andrzej i radny Feliks Wróblewski. 
Ad.5k)  Projekt Uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Zdzisława Iwańczuk – Skarbnik Gminy.  Wobec braku pytań Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy Brańsk w głosowaniu jawnym 
głosami 12 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr VIII/57/07 w sprawie 
zmian w budŜecie gminy na 2007 rok./uchwała w załączeniu do protokołu/. Podczas głosowania 
nieobecny na sali obrad radny Kunicki Andrzej i radny Piotr Dołubizno. 
Ad.6) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych 
złoŜonych przez radnych za 2006 rok. Radni nie zgłaszali zapytań do informacji. 
Wójt Gminy przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych za 2006 rok złoŜonych do 
Wójta przez Sekretarza Skarbnika i Kierowników jednostek organizacyjnych. Radni i kierownicy 
nie zgłaszali zapytań do informacji./ obie informacje w załączeniu do protokołu/. 
Ad.7) Interpelacje i wnioski radnych: 

a) Radny Antoni Szpakowski zapytał, kiedy będzie prowadzona renowacja zbiornika w 
Glinniku? 

b) Radny Sylwester Bobel zapytał czy grunty pod zlewniami mleka gmina moŜe sprzedać, czy  
gmina to przejmie w całości?  

c) Radny Feliks Wróblewski wyraził pogląd, iŜ nie podoba mu się wpłacanie  podatków w 
Urzędzie Gminy czy w Banku. Dopóki kwitariusz jest u sołtysa, podatnicy powinni uiszczać 
naleŜności u sołtysa? 

Ad.8a) Odpowiedzi na pytanie udzielił Wójt Gminy: ...” od dłuŜszego juŜ czasu gmina prowadzi 
starania, aby uporządkować zbiornik w Glinniku. Osoba, która obecnie krzyczy, Ŝe zbiornik 
stanowi zagroŜenie, swego czasu nie wpuściła na teren, aby cokolwiek poprawić. Jest szansa by ten 
zbiornik zrobić, tylko gmina nie jest w stanie wykonać renowacji z własnych środków. Nadal 
będziemy ubiegać się o środki z innych źródeł nie tylko na w/w zbiornik,  ale równieŜ na zbiornik 
w Brzeźnicy”. Wójt poinformował, Ŝe jest juŜ wyłoniona firma na wybudowanie zbiornika na 
“Otapach”. 
Ad.8b) Odpowiedzi na pytanie udzielił Wójt Gminy: ...”  Według obowiązującego prawa, gdy 
Spółdzielnia zrzeka się nakładów poniesionych na budynek zlewni mleka a stojący na ziemi 
gminnej, to gmina ma obowiązek go przejąć - o tym informowałem Państwa na poprzedniej sesji. 
Większość tych budynków jest zdewastowanych, a tereny wokół nich zachwaszczone zaniedbane. 
Ktoś te pomieszczenia, tereny uŜytkował i czerpał korzyści. Powinien z kulturą, uporządkowane 
przekazać gminie. Gmina nie moŜe przejąć “ruiny” i ponosić kosztów na remonty oraz rekultywacje 
terenów. Zwróciliśmy się do Spółdzielni Mleczarskiej w Bielsku Podlaskim z pismem o 
uporządkowanie terenu a wówczas w swoim czasie przejmiemy protokołem wszystkie ok 15 
zlewni. Cały Majątek Spółdzielni Mleczarskiej w Bielsku Podlaskim jest juŜ własnością Spółki, 
oprócz zlewni mleka. JeŜeli zlikwiduje się jeszcze punkty skupu mleka – Spółdzielni nie będzie. 
Czy gmina będzie sprzedawała w/w tereny? Na dzisiaj Panu radnemu nie odpowiem, gdyŜ nie 
zostały jeszcze przejęte”. 



Ad.8c) Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy - ...” Gmina nie ma wpływu na to,  gdzie podatnik wpłaca 
naleŜności, kaŜdy ma prawo sobie wybrać inkasenta: sołtysa, Bank, czy Urząd Gminy. Wiemy, Ŝe  
nie raz mieszkańcy wsi są ze sobą skłóceni i nie chcą wpłacać u sołtysa. Z racji tej, Ŝe często 
przyjeŜdŜają do Brańska, wpłacają w banku, czy w kasie urzędu”.  
Ad. 9) W sprawach róŜnych: 

● Sołtys z miejscowości Puchały Stare Pani ElŜbieta Pulkowska zwróciła się z prośbą o 
wymianę całej instalacji elektrycznej w świetlicy wiejskiej. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy - ...” ze względu na ograniczone środki finansowe w 
bieŜącym roku nie ma  moŜliwości na przeprowadzenie wymiany instalacji.   Obecnie 
rozpoczęto remont świetlicy w Pruszance Starej. Prowadzona jest  naprawa dachu, a za nią 
pójdą kolejne prace. Świetlicą w Puchałach Starych zajmiemy się po wykonaniu prac w 
Pruszance”. 

● Wójt Gminy poinformował, iŜ za pobór  energii zgodnie ze stanem liczników w świetlicach, 
po organizacji większych uroczystości rodzinnych jak wesela komunie czy chrzciny, 
wszyscy  mieszkańcy wsi płacą.  Środki wpływają do budŜetu gminy a następnie są dzielone 
na bieŜące remonty. Jedynie w miejscowości Mień są regularne problemy - nie chcą płacić. 
Nie waŜne kto korzysta ze świetlicy, jeŜeli był duŜy pobór energii naleŜności powinny być 
uregulowane w urzędzie.  
- radny Bobel Sylwester - “ja nie władam remizą i świetlicą. Wiem jednak, Ŝe Wójt 
przekazał środki na zakup materiałów do remontu świetlicy a środki jakie uzyskano z 
organizacji zabaw, poszły na opłatę wykonawcy remontu”. 
- Wójt Gminy - ...”chcę by we wszystkich miejscowościach było jednakowo. W Mniu 
zrobiliście bardzo duŜo, jednak porządek musi być zachowany a środki muszą przepływać 
przez budŜet gminy”. 

Ad. 10) Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1305  zamknął 
obrady VIII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją Obronę.....’’ 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Alina Adamczyk     Ryszard Wietoszko 
 


